
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 27. februára 2014 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Daniel Dopater 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Igor Florek 

    Miroslav Kadavý 

    Stanislav Repôň 

 

 Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, 

ktorý privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné. Je neprítomný poslanec Daniel Dopater, ktorý sa ospravedlnil. 

 Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Annu Rončákovú a p. Mgr. Martina Bodoríka. 

 Starosta privítal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú a tieţ občanov p. Igora 

Floreka, p. Miroslava Kadavého a p. Stanislava Repôňa. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Vyhodnotenie Plánu práce za rok 2013 

3. Rozbor hospodárenia za rok 2013 

4. Schválenie Plánu práce na rok 2014 

5. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na rok 2014 

6. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

7. Informatívna správa o podaných žiadostiach na jednotlivé ministerstvá 

8. Informatívna správa o územnom pláne IBV Sihly - II. etapa 

9. Informatívna správa o podaní žiadosti na ŠFRB - zateplenie 6-bj. 

10. Informatívna správa o vypracovaní projektovej štúdie na prístavbu a nadstavbu 

MŠ 

11. Informatívna správa o voľbách prezidenta SR 

12. Informatívna správa o hlavnom zberači v rámci stavby "Zásobovanie vodou a 

kanalizácia oravského regiónu, etapa2" 

13. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

14. Rôzne – prejednanie žiadostí 

15. Diskusia 

16. Schválenie uznesenia a záver 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania.  

 



 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia. Uviedol, ţe komisia ţivotného prostredia, 

výstavby a územného plánovania sa stretla 2x ohľadom riešenia susedského sporu Dulík - 

Florek. GP na cestu je vypracovaný, avšak p. Dulík nechce spolupracovať, Ing. Florek to chce 

dať na súd. Cesta nie je na LV, je však v zozname miestnych komunikácií obce; ako obec do 

toho zasahovať nechceme, nech sa to snaţia vyriešiť čo najlepšie, k spokojnosti oboch. Ďalej 

uviedol, ţe hovoril s p. Jozefom Janckulíkom, ktorý uviedol, ţe začne trénovať ţiakov - 

futbalistov a p. Marián Florek bude aj naďalej s nimi chodiť na zápasy. Ostatné body boli 

splnené.   

 

V bode 2/ pracovníčka obce p. Páterková prečítala Vyhodnotenie Plánu práce za rok 

2013 -Plnenie volebného programu Obecného úradu v Krušetnica za rok 2013, ktorý tvorí 

prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za rok 2013, 

ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, ţe obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v roku 

2013 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. Poslanci p. 

Anton Florek a p. Terézia Pacoňová sa opýtali na poloţku "zásobovanie vodou", čo všetko sa 

tam započítava a zástupca starostu p. Jozef Dorušák znova na poloţku "miestny rozhlas", na 

čo p. Beganová všetkým vysvetlila, čo konkrétne sa v týchto poloţkách v roku 2013 účtovalo. 

Ostatní poslanci nemali ţiadne pripomienky, takţe Rozbor hospodárenia za rok 2013 bol 

jednohlasne schválený (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Taktieţ uviedla, ţe ešte podrobnejšie 

hospodárenie za rok 2013 bude rozpracované v záverečnom účte obce, ktorý bude predloţený 

na schválenie do 30. 06. 2014. 

 

V bode 4/ pracovníčka OcÚ p. Páterková predniesla návrh Plánu práce obecného 

zastupiteľstva na r. 2014, ktorý tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Hlavné úlohy plánu práce 

podrobne prítomným poslancom prečítala a o jednotlivých bodoch podrobne diskutovali. Bol 

dohodnutý aj postup vykonávania prác. Poslankyňa p. Anna Rončáková navrhla zapracovať 

do plánu práce, keďţe je rok Sedembolestnej Panny Márie, postavenie mariánskej kaplnky v 

lokalite Kýčera, nakoľko všetky okolité obce majú tieto kaplnky, načo poslanec p. Anton 

Florek uviedol, ţe oni v rámci poľovníckeho zdruţenia uţ nad tým rozmýšľali. Starosta 

uviedol, ţe je to dobrý nápad, nech poľovnícke zdruţenie postaví kaplnku a obec prispeje buď 

materiálom alebo finančne.  

S návrhom Plánu práce na rok 2014 súhlasili všetci prítomní poslanci a jednohlasne ho 

schválili (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

V bode 5/ kontrolórka obce p. Naništová predniesla Správu o činnosti hlavného 

kontrolóra obce Krušetnica za rok 2013, ktorá tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. Taktieţ 

predniesla návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica na rok 2014, 

ktorý tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. K návrhu poslanci nemali ţiadne pripomienky a 

jednohlasne ho schválili (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 6/ starosta informoval, ţe aj naďalej sa pokračuje v Dohodách o podmienkach 

vykonávania menších obecných služieb organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení uţ len s 5 uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej 

núdzi. UoZ vykonávajú menšie obecné sluţby uţ v rozsahu 64 hodín mesačne, podľa 

stanovenej evidencie dochádzky na všetkých menších obecných sluţbách, ktoré sa v obci 



 

 

vykonávajú a to hlavne upratovanie a úpravu verejných priestranstiev (námestie, cintorín,...), 

údrţbu autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov.  

Od 01. 01. 2014 platí nový zákon o poskytovaní dávok v hmotnej núdzi. Dostali sme 

zoznam občanov obce, ktorí poberajú dávku v hmotnej núdzi a následne sme na ÚPSVaR 

Námestovo podali ţiadosť o ich zaradenie na vykonávanie aktivačnej činnosti. Bliţšie 

informácie však doteraz nemáme, O ďalšom priebehu bude starosta informovať na budúcom 

zasadaní obecného zastupiteľstva. 

 

V bode 7/ starosta informoval o podaných ţiadostiach na jednotlivé ministerstvá a to: 

Ministerstvo kultúry SR – 1 x ţiadosť na nákup literatúry a 1 x ţiadosť na elektronizáciu 

kniţnice; 

Environmentálny fond SR – ţiadosť na pokračovanie vo výstavbe kanalizácie v našej obci; 

Ministerstvo financií SR - ţiadosť na zateplenie budovy OcÚ + KD; 

Štátny fond rozvoja bývania SR - ţiadosť na zateplenie 6-bj; 

Ţiadosti boli podané včas. O ich úspešnosti resp. neúspešnosti budeme vedieť v nasledujúcich 

mesiacoch. 

 

V bode 8/ starosta oboznámil poslancov s tým, ţe ak chceme získať nejaké finančné 

prostriedky na výstavbu v IBV Sihly - II. etapa, musí byť vypracovaný územný plán, ku 

ktorému treba veľa rôznych vyjadrení od štátnych resp. súkromných inštitúcií. Veľkú časť 

vyjadrení uţ máme vybavenú, máme tieţ vypracovanú štúdiu na územný plán IBV Sihly - II. 

etapa. Taktieţ si kaţdý ţiadateľ - vlastník pozemku musí uţ sám zaplatiť elektrickú prípojku k 

svojmu stavebnému pozemku, ktorá ho bude stáť cca 200,00 €. Preto ich v nasledujúcich 

dňoch zvoláme na obecný úrad a budeme ich informovať o dostupných moţnostiach na 

zhotovenie elektrickej prípojky. 

 

V bode 9/ starosta informoval o podanej ţiadosti na Štátny fond rozvoja bývania SR na 

zateplenie 6-bj. Vypracovanie ţiadosti a hlavne príloh k tejto ţiadosti nás stálo veľa času, ale 

podarilo sa nám to. Ţiadosť bola úspešne elektronicky zaevidovaná v elektronickom 

subsystéme ŠFRB s poradovým číslom 514 dňa 26.02.2014 a bude spracovaná a posúdená v 

súlade s termínmi uvedenými v zákone č. 150/2013 Z. z. o ŠFRB.  

 

V bode 10/ starosta obce informoval o vypracovaní projektovej štúdie na prístavbu a 

nadstavbu MŠ. Uviedol, ţe na minulom zasadaní ObZ sa schválilo vypracovanie štúdie na 

novú MŠ s jedálňou, preto vyzval svojho zástupcu p. Jozefa Dorušáka, aby uviedol dôvody, 

prečo sa nepostupovalo podľa uznesenia.  

Zástupca starostu uviedol, ţe aj keď ich starosta upozorňoval na to, ţe bude ťaţké získať 

finančné prostriedky na výstavbu novej MŠ, aj napriek tomu sa na minulom zastupiteľstve 

schválilo vypracovanie novej štúdie. Avšak naskytla sa reálna moţnosť získania finančných 

prostriedkov, ale len na rekonštrukciu MŠ, preto sa vypracovala štúdia na prístavbu a 

nadstavbu MŠ, ktorá sa uţ priloţila k ţiadosti.  

Na základe tohto vyjadrenia vznikla diskusia, kde poslankyňa p. Pacoňová uviedla, ţe robí 

sa o nás bez nás. Zástupca vypracoval návrh na rekonštrukciu, to znamená, ţe rozhodol za 

nás. K jej názoru sa priklonil aj poslanec p. Anton Florek. Ďalej uviedla, ţe keď sa niečo 

takéto robí a vznikne podobná situácia, treba obvolať aspoň nadpolovičnú väčšinu poslancov, 

prípadne zvolať mimoriadne zastupiteľstvo.  

Zástupca starostu uviedol, ţe vie ţe urobil chybu, ktorú si v rýchlosti ani neuvedomil. 

Preto ak poslanci súhlasia, navrhol aby sa uznesenie z decembra v bode B.3 zrušilo a navrhol 

schválenie novej projektovej štúdie na prístavbu a nadstavbu MŠ. Prítomní poslanci zrušili 

bod B.3 uznesenia č. 6/2013 zo dňa 13. 12. 2013 (Za: 5, Zdrţal sa: 1 (Pacoňová), Proti: 0) a 



 

 

následne schválili vypracovanú projektovú štúdiu na prístavbu a nadstavbu MŠ (Za: 5, Zdrţal 

sa: 1 (Pacoňová), Proti: 0).  

 

V bode 11/ starosta vyzval p. Páterkovú, zapisovateľku OVK pre voľbu prezidenta SR o 

podanie informácie o pripravovaných voľbách, ktoré sa budú konať 15. marca 2014, príp. II. 

kolo voľby     29. marca 2014. Do OVK boli delegovaní 4 členovia rôznych politických 

subjektov a keďţe okrsková volebná komisia musí mať minimálne 5 členov, 1 člen bol 

domenovaný. Uskutočnilo sa uţ 1. zasadanie OVK, na ktorom boli zvolené orgány OVK. 

Predsedkyňou okrskovej volebnej komisie je Mgr. Danka Jančová a podpredsedkyňou p. 

Ľudmila Bodoríková. Všetci členovia zloţili zákonom predpísaný sľub a boli poučení o 

ostatných právnych predpisoch, ktoré sa týkajú volieb. Školenie sa uskutočnilo na MsÚ v 

Námestove dňa 26. 02. 2014, ktorého sa za obec zúčastnila zapisovateľka a predsedkyňa 

komisie. Obec podľa organizačného harmonogramu zabezpečí, aby chod volieb prebehol bez 

problémov a v súlade s príslušnými zákonmi. 

 

V bode 12/ starosta informoval o budovaní hlavného zberača v rámci stavby 

"Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Uviedol, ţe občanom boli 

doručené nájomné zmluvy spolu s mapkami na prenájom pôdy, kadiaľ pôjde tento zberač. 

Taktieţ sa uskutočnilo stretnutie zástupcov Oravskej vodárenskej spoločnosti s občanmi, kde 

im vysvetlili, kadiaľ to pôjde, kedy sa bude budovať. Poslanci sa na základe dotazov od 

občanov opýtali, či tam, kde bude prečerpávačka nebude smrad, či sa nedá posunúť túto 

prečerpávačku mimo obce, načo starosta uviedol, ţe mu bolo povedané, ţe ţiaden smrad 

nebude, prečerpávačka bude v šachte v potrubí a v zemi. Posunúť sa uţ asi nebude dať, 

nakoľko tento projekt bol schválený v rámci eurofondov. Poslanec p. Anton Florek navrhol, 

aby bola na OVS, a.s. Dolný Kubín zaslaná písomná ţiadosť o vyjadrenie sa k prečerpávačke 

- jej presunu a tieţ smradu, s ktorým  návrhom súhlasili aj ostatní poslanci.  

  

V bode 13/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa p. Anna Rončáková uviedla, ţe uţ viackrát sa hovorilo o potrebe dať zábrany 

na futbalové ihrisko a keďţe zima pomaly končí, treba to vykonať, načo starosta uviedol, ţe 

to bude vyriešené. 

Zástupca starostu p. Jozef Dorušák uviedol, ţe je treba niečo robiť s prepadom pitnej 

vody za cintorínom, nakoľko sa tam občania zo susedných obcí naučili umývať auta a k tomu 

ešte aj na upozornenie drzo reagovať. Navrhol zníţenie prepadu alebo porozmýšľať aj o inej 

moţnosti. Ďalej  navrhol v rámci menších obecných sluţieb vyčistiť okolie cesty smerom na 

Zákamenné a tieţ upraviť miestnu komunikáciu pri p. Jozefovi Mikytovi, č. 97.  

K tomuto starosta uviedol, ţe párkrát uţ zniţovali prepad rúrou, ale v zime ju vţdy roztrhlo. 

Spolu s p. Florkom, zamestnancom OcÚ porozmýšľajú o vhodnom riešení. Ostatné navrhnuté 

úlohy budú vykonané v rámci menších obecných sluţieb. 

Poslankyňa p. Terézia uviedla, ţe pre hasičov objednala tričká a tieţ uviedla, ţe spolu s 

členmi DHZ plánujú športové popoludnie na futbalovom ihrisku, len sa potrebujú dohodnúť, 

aby sa práve vtedy na ihrisku nehral futbal, prípadne nebola iná akcia.  

Starosta uviedol, ţe o podujatí sa dohodnú s TJ Tatran a tieţ so ZŠ s MŠ. Popri tom uviedol, 

ţe Dobrovoľnému hasičskému zboru v Krušetnici bola pridelená dotácia z DPO SR vo výške 

700,00 €, ktorá bola pouţitá na kúpu pracovného odevu pre druţstvo ţien - hasičiek a tieţ sa 

kúpila nová hadica. Dotácia bola ešte na rok 2013, ktorej získanie predchádzalo 

zaregistrovanie DHZ na DPO SR, pridelenie samostatného IČ-a a tieţ rôznych potrebných 

príloh k ţiadosti.  

 



 

 

V bode 14/ starosta oboznámil poslancov o ţiadosti Zdruţenia zdravotne postihnutých 

Oravy, OZ Krušetnica o pridelenie finančných prostriedkov. Finančné prostriedky vyuţívajú 

na zakúpenie potravín a malých pozorností pri návštevách nielen ich členov, ale aj ostatných 

občanov obce – chorých, starých a osamelých. Starosta navrhol finančný príspevok vo výške 

200,00 €, ako aj po minulé roky, s ktorým návrhom súhlasili všetci poslanci (Za: 6, Proti: 0, 

Zdrţal sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Anne Florekovej, bytom 

Krušetnica č. 164, predsedkyni ZZPO. 

Ďalej bola predloţená ţiadosť p. Evy Ľubovej, bytom Lomná č. 216 o prenajatie 

priestoru v budove kultúrneho domu za účelom vykonávania kaderníckych sluţieb. Poslanci k 

ţiadosti uviedli, ţe kedysi tam fungovalo kaderníctvo, následne bolo zrušené, priestor zostal 

prázdny, preto nemali námietky k ţiadosti a jednohlasne schválili ţiadosť so začiatkom nájmu 

od 01. 03. 2014 na prvé tri mesiace bez platenia nájomného, o ďalšom nájme bude rozhodnuté 

na budúcom zasadaní obecného zastupiteľstva (Za: 6, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Následne starosta uviedol, ţe v minulých dňoch sa doţili 60. výročia manţelstva 

manţelia Anton a Helena Pacoňoví, č. 10. Preto navrhol, ţe by bolo dobré schváliť im nejakú 

finančnú čiastku k tomuto výročiu, nakoľko sú starí, veci nepotrebujú a finančné prostriedky 

pouţijú na pre nich potrebné výdavky. S návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci a schválili 

finančnú čiastku vo výške 100,00 €, ktoré im starosta obce odovzdá osobne v rámci gratulácie 

(Za: 6, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Iné ţiadosti  na obecný úrad neboli doručené. 

 

V bode 13/ dal starosta priestor na diskusiu, v ktorej vystúpil p. Igor Florek. Objasnil 

poslancom dôvod svojej účasti - obec dala poza jeho rodinný dom vypracovať nový GP na 

miestnu komunikáciu, čo sa robilo o nich bez nich. Uviedol, ţe nemá námietky, nech sa 

pozemky pod miestnu komunikáciu vykúpia od ostatných vlastníkov, nech sa urobí, ale nielen 

po p. Štefana Janečka, ako chce obec, ale aţ Pod Pčelov. Opýtal sa starostu obce, prečo chce 

miestnu komunikáciu vysporiadávať práve teraz, keď je tam uţ 23 rokov a urobil sa na nej 

asfalt aj keď nebola vysporiadaná. Uviedol, ţe nepustil škarpu a nepustí asi cestu teraz tak, 

ako chce obec. On má okolo svojho domu uţ tri cesty, preto nedovolí. 

Na jeho otázky odpovedal starosta s tým, ţe on dostal za úlohu uznesením ObZ č. 6/2013 

vysporiadať miestnu komunikáciu k p. Danielovi Dopaterovi, č. 234, ktorý je niţším susedom 

p. Igora Floreka. Vypracovanie GP je prvým krokom k vysporiadaniu. Keďţe nedávno 

vznikol a riešil sa susedský spor medzi p. Júliusom Florekom a p. Piusom Dulíkom, poslanci 

mu doporučili vysporiadanie z dôvodu, aby nevznikli nové spory, ktoré bude potrebné riešiť. 

Ak nechcú mať cestu vysporiadanú, tak sa nevysporiada, zostane tak. Ale keď bude 

vysporiadaná, bude to pre dobro všetkých tých, ktorí tam plánujú rodinné domy, príp. tam 

majú záhrady. Určite sa nebude cesta robiť aţ Pod Pčelov a to z dôvodu, ţe by to stálo komu 

finančných prostriedkov a miestna komunikácia by nespĺňala svoj účel tam, kde majú 

vlastníci zadné stavy, je tam aj farská záhrada, na ktorej sa len vlani staval nový zadný stav, 

od p. Štefana Janečka vlastníci cestu nepotrebujú.  

Poslanec Anton Florek navrhol, aby obec podľa GP obišla vlastníkov pozemkov, ktoré sú pod 

cestu, príp. ich zvolala na obecný úrad a opýtala sa aj ich, či súhlasia s tým, aby tam cesta 

bola alebo nie, s ktorým návrhom súhlasili aj ostatní poslanci a tieţ aj starosta obce. 

Následne starosta obce poţiadal aj ostatných občanov, ktorí prišli na zasadanie, nech sa 

vyjadria, či chcú cestu, alebo nie.  

Pán Stanislav Repôň uviedol, ţe on súhlasí s cestou, nakoľko tam má záhradu a môţe na nej 

niekto niekedy postaviť rodinný dom a cesta bude len výhodou. A keby nesúhlasil, moţno by 

o to prišiel, takţe on súhlasí. 

Pán Miroslav Kadavý uviedol, ţe on sa vyjadrí aţ vtedy, keď za nim starosta príde osobne 

príp. keď bude zavolaný na obecný úrad. 



 

 

Aj napriek všetkému p. Igor Florek uviedol, ţe on nezmení svoj názor a povolí cestu aţ vtedy, 

keď sa bude vysporiadávať aţ Pod Pčelov. 

Diskusia v tejto téme bola uzavretá tým, ţe vysporiadanie cesty k p. Danielovi Dopaterovi, č. 

234 sa na čas pozastaví, obec zvolá vlastníkov pozemkov pod cestu na obecný úrad v termíne 

do 31. 03. 2014 a všetko im podrobne vysvetlí. V prípade, ţe vlastníci nebudú s cestou 

súhlasiť, obec ustúpi od vysporiadávania miestnej komunikácie v tejto časti obce.   

 

Nakoľko uţ nikto z prítomných poslancov v diskusii nevystúpil, starosta obce poţiadal 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 1/2014 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ vyhodnotenie Plánu práce za rok 2013; 

3/ správu o činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica za rok 2013;   

      4/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      5/ informatívnu správu o podaných ţiadostiach na jednotlivé ministerstvá; 

      6/ informatívnu správu o územnom pláne IBV Sihly - II. etapa; 

      7/ informatívnu správu o podaní ţiadosti na ŠFRB - zateplenie 6-bj.; 

      8/ informatívnu správu o voľbách prezidenta SR; 

      9/ informatívnu správu o hlavnom zberači v rámci stavby "Zásobovanie vodou a  

          kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ Rozbor hospodárenia za r. 2013; 

      2/ Plán práce na rok 2014; 

      3/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica na rok 2014; 

      4/ vypracovanú projektovú štúdiu na prístavbu a nadstavbu MŠ; 

      5/ finančný príspevok pre Zdruţenie zdravotne postihnutých Oravy, OZ Krušetnica vo  

          výške 200,00 €; 

      6/ prenájom nebytových priestorov v kultúrnom dome pre účel vykonávania kaderníckych  

          sluţieb pre p. Evu Ľubovú, bytom Lomná č. 216 s účinnosťou od 01. 03. 2014; 

      7/ finančný príspevok pre p. Antona a Helenu Pacoňových, bytom Krušetnica č. 10 vo  

          výške 100,00 € z dôvodu 60. výročia ich manţelstva; 

 

 

C. RUŠÍ 

 

       1/ bod B.3 uznesenia č. 6/2013 zo dňa 13. 12. 2014 - vypracovanie štúdie na výstavbu  

           novej budovy materskej školy so školskou jedálňou v areáli základnej školy; 



 

 

D. DOPORUČUJE 

 

      1/ starostovi obce, zástupcovi starostu obce a všetkým poslancom ObZ do budúcnosti  

          rešpektovať schválené uznesenia, v naliehavých prípadoch zvolať mimoriadne  

          zasadanie obecného zastupiteľstva; 

      2/ starostovi obce zaslať na OVS, a.s. Dolný Kubín písomnú ţiadosť o vyjadrenie sa k  

          prečerpávačke - jej presunu a tieţ smradu v rámci stavby "Zásobovanie vodou a  

          kanalizácia oravského regiónu, etapa 2"; 

      3/ starostovi obce dať v rámci menších obecných sluţieb vyčistiť okolie cesty smerom na  

          Zákamenné a upraviť miestnu komunikáciu pri p. Jozefovi Mikytovi, č. 97; 

      4/ starostovi obce zvolať vlastníkov pozemkov pod miestnu komunikáciu k p. Danielovi  

          Dopaterovi, č. 234 na obecný úrad za účelom objasnenia situácie a ich vyjadrenia sa k  

          vysporiadaniu tejto miestnej komunikácie; 

          T: 31. 03. 2014 

             

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Anna Rončáková, v. r. 

 

   Mgr. Martin Bodorík, v. r. 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 
 



 

 

 



 

 

 



 

 



 

 

 


